
PROTOKÓŁ 

z obrad II Sesji Gminy Radziejów 

z dnia 6 grudnia 2018 roku 

 

Rozpoczęcie obrad godz. 1135 

W obradach udział wzięli: 

-Radni, 

-Sołtysi, 

-Wójt, Skarbnik, Sekretarz Gminy, 

-Radca Prawny, 

-Kierownik GOPS, 

-Dyrektorzy szkół, 

-Pracownicy obsługujący sesję. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Bandyszewski dokonał otwarcia II Sesji Rady 

Gminy Radziejów, powitał wszystkich obecnych, poinformował o możliwości 

wglądu do protokołu z poprzedniej sesji, następnie przedstawił proponowany 

porządek obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 
I. Sprawy organizacyjne: 
1) otwarcie obrad sesji i stwierdzenie quorum, 
2) przyjęcie porządku obrad i wybór sekretarza sesji, 
3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
II. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2017/2018. 
 
III. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) rocznego programu współpracy Gminy Radziejów z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego oraz wolontariatem w 2019 roku, 
2) skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  
w Radziejowie, 
3) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  
i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 
pobierania, 
4) wysokości diet dla Radnych Gminy Radziejów, 
5) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Radziejów,  
6) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego  na obszarze 
Gminy Radziejów, 



7) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na obszarze Gminy 
Radziejów, 
8) zwolnień w podatku od nieruchomości na obszarze Gminy Radziejów, 
9) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych  
na obszarze Gminy Radziejów, 
10) zmiany Uchwały Nr X/87/2016 Rady Gminy Radziejów z dnia 28 czerwca 2016 
r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Radziejów, 
11) zmiany Uchwały Nr X/88/2016 Rady Gminy Radziejów z dnia 28 czerwca 2016 
r. w sprawie  ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
12) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
na terenie nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy oraz ustalenia 
stawki opłaty, 
13) zmian w budżecie, 
14) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radziejów. 
 
IV. Składanie wniosków i interpelacji. 
V. Wolne wnioski i zapytania. 
VI. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad I. Przewodniczący Rady Gminy Marian Bandyszewski stwierdził, że                     

w chwili otwarcia Sesji na stan 15 radnych obecnych było 15, w związku z tym 

Sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.  

 
Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Sekretarzem sesji wybrana została jednogłośnie radna Mariola Kardasz. 
 
Ad II) Informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2017/2018 
przedstawiła kierownik SAPO Halina Nowak (szczegółowe na stanowi załącznik 
do protokołu). 
 
Radny Sławomir Pietrzak zapytał o dostępność oraz uzupełnianie pomocy 
dydaktycznych w gminnych placówkach oświatowych. 
 
Kierownik SAPO w ramach odpowiedzi poinformowała, że szkoły są cały czas 
doposażane. W budżecie na przyszły rok jest ujęty zakup pomocy dydaktycznych. 
Część pomocy jest już w tej chwili zakupionych, ponieważ Gmina bierze udział                  
w projekcie edukacyjnym, w ramach którego w nowe pomoce są zaopatrywane 
placówki oświatowe i nadal będą uzupełniane. Jedna ze szkół gminnych brała 
udział w narodowym programie rozwoju czytelnictwa, dzięki temu za kwotę 5 tys. 
zostały zakupione książki. 
 



Przedstawiona powyżej informacja została przyjęta bez uwag. 
 
Ad. III, 1) Projekt uchwaływ sprawierocznego programu współpracy Gminy 
Radziejów z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego oraz wolontariatem w 2019 roku odczytał 
Przewodniczący Rady Gminy Marian Bandyszewski. 
 
Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. III, 2) Projekt uchwały w sprawie skargi na działalność Kierownika Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Radziejowieodczytał Przewodniczący Rady Gminy 
Marian Bandyszewski. 
 
Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji radna Mariola Kardasz 
odczytała stanowisko powyższej komisji, w którym stwierdzono, że powyższa 
skarga jest bezzasadna. 
 
Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Jednogłośnie uznano za bezzasadną skargę na Kierownika 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 
Ad. III, 3) Projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i 
odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 
wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobieraniaodczytał 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Radosław Linowiecki. 
 
Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 
Ad. III, 4) Projekt uchwały w sprawiewysokości diet dla Radnych Gminy 
Radziejówodczytał Przewodniczący Rady Marian Bandyszewski. 
 
Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 
Ad. III, 5) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 
Radziejówodczytał Przewodniczący Rady Gminy Marian Bandyszewski. 
 
Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 



Przerwa 1215 

Wznowienie obrad 1225 

 

Ad. III, 6) Projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów 
wymiaru podatku rolnego  na obszarze Gminy Radziejów odczytał 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Roman Piłat. 
 
Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. III, 7) Projekt uchwały w sprawieokreślenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na obszarze Gminy Radziejówodczytał Wiceprzewodniczący 

Radosław Linowiecki. 

 

Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. III, 8) Projekt uchwały w sprawiezwolnień w podatku od nieruchomości na 

obszarze Gminy Radziejówodczytał Wiceprzewodniczący Rady Gminy Roman 

Piłat. 

 

Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. III, 9) Projekt uchwały w sprawieokreślenia wysokości stawek podatku od 
środków transportowych na obszarze Gminy Radziejów odczytał Przewodniczący 
Rady Gminy Marian Bandyszewski. 
 

Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. III, 10) Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/87/2016 Rady 
Gminy Radziejów z dnia 28 czerwca 2016 r. w sprawie regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Gminy Radziejów odczytał Wiceprzewodniczący 
Rady Gminy Radosław Linowiecki. 
 
Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. III, 11) Projekt uchwały w sprawiezmiany Uchwały Nr X/88/2016 Rady 
Gminy Radziejów z dnia 28 czerwca 2016 r. w sprawie  ustalenia szczegółowego 
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 



komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w 
zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymiodczytał Wiceprzewodniczący Roman Piłat. 
 
Radny Ireneusz Głowacki dodał, że jeśli odpady zielone zostaną włożone w worek 
foliowy to szybko skisną zanim zostaną odebrane. 
 
Przewodniczący Rady Gminy dodał, że istnieje jeszcze możliwość wywozu tych 
odpadów do Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych. 
 
Radny Krzysztof Nowowiejski zaznaczył, że będzie to niekorzystne dla 
mieszkańców, ponieważ będą musieli wywozić te odpady na własny koszt a opłaty 
za odbiór odpadów wzrosną od nowego roku. 
 
Przewodniczący Rady Gminy dodał, że zwiększenie częstotliwości odbioru 
odpadów spowodowałoby wzrost kosztów i tym samym koszty odbioru śmieci 
byłyby wyższe. 
 
Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. III, 12) Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie nieruchomości, na których 

zamieszkują mieszkańcy oraz ustalenia stawki opłaty odczytał 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Radosław Linowiecki. 

 

Radny Sławomir Pietrzak zaznaczył, że dla każdego mieszkańca gminy opłaty 

znacząco wzrosną. Dodał, że mieszkańcy z jego okręgu wyborczego narzekają na 

jakość otrzymywanych worków do odpadów. Zaznaczył, że przy zgnieceniu 

pełnego worka ten się dziurawi. Poprosił, aby w związku z podwyżką opłat gmina 

zobligowała wykonawcę do poprawy jakości worków. 

 

Wójt zaznaczył, że po raz pierwszy słyszy uwagi co do jakości worków. Dodał, że 

worki są zgodne z normą ustaloną w tym zakresie, każdy inny worek jest droższy. 

Zaznaczył, że opakowania oraz butelki należy najpierw zgniatać a później wrzucać 

do worka, a nie zgniatać pełen worek.  

 

Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. III, 13) Projekt uchwały w sprawiezmian w budżecie odczytał Przewodniczący 

Rady Gminy Marian Bandyszewski. 



Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. III, 13) Projekt uchwały w sprawiezmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Radziejów odczytał Przewodniczący Rady Gminy Marian Bandyszewski. 

 

Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. IV, V) Nie podjęto dyskusji. 
 
Ad. VI) W związku z wyczerpaniem tematyki obrad Sesji Przewodniczący Rady 

zamknął obrady II Sesji Rady Gminy Radziejów. 

Zakończenie obrad Sesji 1315 

 

 

Protokołowała       Sekretarz Sesji 

 

Paulina Świderska                             Mariola Kardasz 

 

 


